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Teema: Tallinna mnt 2 detailplaneeringu arutelu 

 

 

Tere. 

 

Rapla linnas  koostamisel, mis algatati juba 2017. aastal on jõutud 

surnud punkti, millest ei osata edasi minna. 2021. aastal koostatud  ei 

täitnud piirkonna maaomanike ootusi ükski, samas toob 2024. aastal 

piirkonnale koostatud  välja mitmed probleemsed asjaolud 

liikluskorraldusega seoses. Tallinna mnt 2 maaüksusel paiknevad eluliselt 

olulised teenused, mistõttu tuleb mingil viisil leida võimalused nende 

teenuste pakkumist jätkata ning kavandada ka arengut. Teen ettepaneku 

planeeringuga jätkamise võimalusi Transpordiameti, omavalitsuse ja 

arendaja ringis arutada. 

 

Transpordiametilt on  ja . 

 

Palun koosolekukutsega nõustumisega anda märku aja ja koha sobivusest või 

mittesobivuse korral pakkuda alternatiivseid aegu. Võimalik on osaleda ka 

Teamsi vahendusel, kuid näost näkku on arutelu kahtlemata vahetum. 

 

 

Cerly-Marko Järvela 

vallaarhitekt 

_________________________________________________________________________

_______ 

Microsoft Teams   

  

Meeting ID: 366 109 304 215  

Passcode: FB6r52n4  

  

For organizers:   

_________________________________________________________________________

_______ 

 

 

--- 

 

Kiri on saadetud väljastpoolt valitsemisala. Ärge avage kirjaga kaasa 

tulnud linke või manuseid enne, kui olete saatja õigsuses ja sisu 

turvalisuses kindel. 

 

 

 

 


